
Referat fra ekstraordinært jægerrådsmøde i Lemvig Jægerråd den 8. nov. 2022. 

Mødet afholdt Skovvangvej 16a, Nees, 7570 Vemb. 

19 deltagere incl. kredsformand Steffen Toft Jensen og HB-medlem Lars Jensen. 

 

 

1. Søren Hundahl bød velkommen og takkede lokalforeningerne for opbakningen til mødet, -  

som har til formål, at få reetableret et jægerråd i Lemvig Kommune. 

Søren forestod en præsentation af de respektive lokalforeningers repræsentanter i 

jægerrådet og repræsentanten i Det grønne Råd. 

2. Som dirigent blev Carlo Hald foreslået af lokalforeningerne, - og valgt. 

 

3. Referatet foranlediges af Søren Hundahl. 

 

4. Som formand valgtes Søren Hundahl, - som eneste indmeldte kandidat. 

 

5. Repræsentant i Det Grønne Råd, Bent Dahl, orienterede kort om det aktuelle arbejde, - 

herunder især PFOS-situationen på Harboøre Tange, og et aktuelt forslag fra Danmarks 

Naturfredningsforening om beplantningen på Gjellerodde. 

 

6. Lars Jensen, HB, gav kort orientering om bl.a. 

- PFOS, hvor han bl.a. nævnte, at DJ støtter op om en undersøgelse af lokalbefolkningen, 

- Hjortevildt, 

- Redegørelse for det væsentlige i konstruktiv dialog med ikke-jægere, 

- Fodring og udsætning af vildt 

Steffen Toft Jensen, kredsformand, ønskede lokalforeningerne i Lemvig Kommune tillykke 

med, at der nu er dannet jægerråd, og takkede Søren Hundahl for kandidaturet og det 

arbejde der er gået forud, - samt orienterede herefter kort om 

- Faunastriber, og det væsentlige, at have fokus på vildtvenlig beplantning, 

- Fokus på styrkelse af lokalforeningerne, bl.a. med DJ’s uddannelsestilbud 

- Tilskudsmuligheder fra kredsen, - 250.000 kr. ekstraordinært i år pga Corona, og ellers 

omkring 180.000 kr. årligt. 

 

7. Under eventuelt var der tak til Søren Hundahl og lokalforeningerne, samt repræsentanten i 

Det Grønne Råd, for deres arbejde for igen af bringe Lemvig Kommunes jagtforeninger i spil 

med reetablering af Jægerråd, - så kommunens jægere fremtidig igen kan blive hørt og høre.  

 

 


